
leczenie łuszczycy
Na łuszczycę choruje od 38 lat . W tym czasie przeszedłem
wiele kuracji , było więc leczenie szpitalne , homeopatyczne ,
ziołowe , ambulatoryjne, oraz biologiczne lekiem Stelara , które
po 3 latach zostało przerwane z powodu pogorszenia widzenia
w oku prawym .Dwa lata po zakończeniu leczenia
biologicznego…

Cel zrzutki
9 000 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/d867wt

https://zrzutka.pl/d867wt

